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ACTA COMISSIÓ 
ITINERARIS ANELLA VERDA 

15 de desembre de 2010, 20:00 hores 
Centre Excursionista Montserrat 

 
 
 

Elena Colell ICHN - El Poal 
Ramon Cornet Centre Excursionista Montserrat 
Raquel Blanco Ajuntament de Manresa – Medi Ambient 
Àngels Mas Ajuntament de Manresa – Regidora d’Urbanisme 
Marta Vilar ESPLAC 
Florenci Vallès Institució Catalana d’Història Natural 

 
 
Excusen la seva assistència: 
 
Alba Canal Centre Excursionista Montserrat 
Jordi Planell Particular – GEST Sant Joan 
Pol Huguet AEiG Antoni Gaudí 
Francesc Mestres Ajuntament de Manresa – Serveis del Territori 
Josep Torras Ajuntament de Manresa – Urbanisme  

 
 
 
Itinerari dels pous de glaç – riera de Guardiola 
 
Es proposa explorar una alternativa més accessible cap a la riera de Guardiola des de can Poc Oli, passant 
pels Comtals, el solell dels Comtals, la pedrera de Castellgalí i anar a buscar un enllaç per la casa de Cornet. 
 
Per a explorar aquesta alternativa o variant es proposen els dissabtes 29 de gener i 13 de febrer, o bé el 
diumenge 6 de febrer, a les 9h del matí. 
 
 
Senyalització itineraris 
 
Es clou el debat sobre el tipus de marques amb què s’haurien de senyalitzar els itineraris de natura de l’Anella 
Verda de Manresa amb la proposta d’utilitzar la senyalització de Sender Local, marques verdes i 
blanques, (que seria per a senders de menys de 10 km) i mantenir les marques grogues i blanques per al PR 
de la volta al terme, com una manera de distingir els dos tipus d’itineraris. 
 
Per a distingir entre els diferents itineraris de natura o senders locals, es proposa afegir un punt rodó sobre la 
marca de Sender Local, del color que assignem a cada itinerari. 
 
Si es compleix amb el que marca la FEEC es podrien homologar tots els itineraris com a Senders Locals. 
 
Es demanarà a planejament si poden explicar l’estudi del torrent de Santa Clara i la creu del Tort, i quines 
solucions hi hauria al pas del SL de la font dels Llops per la via dels Catalans. 
 
 
Recuperació de la Marxa del Terme 
 
Es veu molt interessant com a activitat per a donar a conèixer l’Anella Verda. Caldria que des del CE 
Montserrat debatessin si els sembla bé de recuperar el format de la Marxa del Terme. Es podria liderar des 
dels dos centres excursionistes amb el suport de la comissió de l’Anella Verda i la resta d’entitats. 
 
 
Es proposa de parlar sobre la necessitat de muntar la pàgina web de l’Anella Verda a la propera reunió 
plenària. 
 
 
 
Propera reunió plenària el dimecres 26 de gener a les 20h a la sala de reunions del Centre Cultural del 
Casino. 


